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https://www.100test.com/kao_ti2020/566/2021_2022__E6_AF_8F_

E6_97_A5_E8_AF_8D_E7_c83_566370.htm 每日词组(4月14)：at

all/any cost(s) 不惜一切代价 例句与用法： 1. Blessing of

Protection renamed Hand of Protection. Only one Hand spell can

be on the target per paladin at any one time. All ranks now cost 6%

of base mana. 我要收藏 保护祝福更名为保护之触.一个玩家同

时只能被一个骑士的一种触效果作用,所有级别都是消耗6%基

础魔法值,效果不变. 2. When investment situation is favorable,

policy-holder still can increase additional investment at any time, all

and additional insurance cost enters sum investment account, the

accumulation of fortune of in order to. 在投资形势有利时,投保人

还可随时追加额外投资,所有额外保费将全额进入投资账户,用

以财富的累积。 3. Very simply estimate the most that the business

will cost you and assume that it wont make any money at all for a

month, obviously this will be a big loss, but it will give you an idea of

what COULD happen if your very unlucky. 最简单的生意估计将

耗资议以为它在惯于赚钱各1个月,但显然这将是一大损失,但

它可以让你知道什么是可能发生的,如果你很倒楣. 4. The

Company shall, at its own cost and expense, at all times during

operation of the factory and other facilities and during any

construction work take out and maintain full and adequate property

insurance covering the buildings, contents, and other first party risks

of the Company as are customarily insured against in China. 公司应

在工厂和其他设施运营期间以及工程施工期间,自费购买并保



有在中国按惯例应予保险的,包括公司建筑物,内部设施及其他

第一方风险在内的全面和充分的财产保险. 100Test 下载频道

开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


